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NORDLY’S LASER RESURFACING & SKIN
REJUVENATION + FREE RARESKIN FACIAL
Say goodbye to imperfections and hello to a glowing
complexion this winter with our Candela Nordlys laser
resurfacing for tone and texture. Treatments start from ONLY
$950 and your receive a FREE Rareskin post treatment facial!

The FDA approved Nordlys is our latest addition with a wide
range of benefits for our clients including versatile, safety,
comfortable, efficient and long-lasting results. 

PRE-WINTER CARE & GLOW PACKAGE 

www.cinderellabeauty.co.nz

Westfield Newmarket
09 523 4688 / 027 523 4688
277@cinderellabeauty.co.nz

Stay Radiant This Winter
With Our Promotions 

Westfield Albany 
09 443 4688 / 027 423 4688 

albany@cinderellabeauty.co.nz

The offers are valid until 31 July 2024 or while
stocks last. Terms and conditions apply. T&Cs
are subject to change without notice. Results

may vary from person to person. 
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GET 20% OFF
JOYCE BLOK ENHANCED CARE SUPER SERUM

WHEN YOU PURCHASE ANY SKINCARE ITEM ONLINE

FREE
RARESKIN

FACIAL
SAVE $160

Start the cold months right with one of our best selling rejuvenating skin treatment
package. Elevate your radiance and give your skin a well-deserved boost!

This package includes:
x1 Photo Dynamic Therapy (LED for all skin conditions) $150
x1 Dermapen $550
x1 Medical Peel $125 
x1 Cinderella Transformer Facial $185
x1 Bio-Lift with ELSD Light for Face $195

WAS $1254
NOW $599 

EXCLUSIVE ONLINE OFFER



WAS $1419
NOW $650

BUY ONE DELICATE JOUL CONTOUR TREATMENT
GET A FREE ADVANCED NECK FIRMING & LIFT TREATMENT

SKIN RESET PACKAGE TO TARGET PROBLEMATIC SKIN,
ANTI-AGING AND OVERALL SKIN REJUVENATION

THIS MONTH’S BONUS

GENTLEMEN...
From combating stubborn acne to minimising the signs of aging, our expertly crafted treatments deliver

results that speak volumes. Say goodbye to rough patches, excess oil and dullness, and hello to
smoother more youthful skin this winter with one of our exclusive Cinderella promotion packages!

Sculpt your features with precision with a Delicate Joul Contouring Skin
Tightening Treatment and one FREE advanced Neck Lifting Treatment. The
Accent Prime is a non-invasive treatment that is quick and painless to
stimulate collagen to help restore skin elasticity and firmness.

This package includes:
x1 Accent Prime lower face treatment (skin tightening and contouring)
x1 Advanced Neck Firming & Lift treatment 

WAS $1699
NOW $999

Your ultimate solution for radiant skin before the cold winter months hit!
The Frax laser treatment targets stubborn imperfections and promotions skin
renewal by reducing fine lines and wrinkles. The Skin Cell Repair treatment
nourishes and revitalises your overall skin health for a youthful glow.

This package includes:
x1 Frax laser treatment
x1 Skin cell repair treatment 

WAS $249
NOW $199

ATTENTION GENTLEMEN! INDULGE A LIL’ THIS WINTER! 
Attention Gentlemen! It's time to treat yourself this winter... Introducing our
exclusive indulgent package designed just for you. Unwind and recharge
with our Ultimate Aromatherapy body massage, a luxurious experience
guaranteed to melt away stress and tension. Next revitalize your skin with an
Energy Express Facial, tailored to rejuvenate and energize your complexion. 

This package includes:
X1 Ultimate aromatherapy body massage (60 mins) 
x1 Energy express facial (30 mins)

ANY PACKAGES PURCHASED WILL RECEIVE 50% OFF ANY ACCENT
PRIME, HYDRO NEEDLES, PICO LASER OR DERMA PEN TREATMENT 

BUY 2
GET 1
FREEBUY 2 GET 1 FREE IPL/LASER HAIR REMOVAL 

Buy two laser/IPL hair removal treatment and receive another one
absolutely FREE! Say goodbye to unwanted hair and hello to silky-
smooth skin with this fantastic deal!
Available at Sylvia Park and Albany.
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NORDLY’S 星耀超光子激光表皮再生与
肌肤焕颜 + 免费面部护理
与我们的Candela Nordlys星耀超光⼦激光，告别瑕疵，
迎来冬季容光焕发。治疗价格仅为$950起，您还将获
得免费的RARESKIN⾯部护理！
经FDA批准的Nordlys是我们最新的产品，为我们的客⼾
带来⼴泛的益处，包括多功能、安全、舒适、⾼效和持
久的结果。

预冬季护理与光彩套餐

www.cinderellabeauty.co.nz

Westfield Newmarket
09 523 4688 / 027 523 4688
277@cinderellabeauty.co.nz

这个冬天保持光彩

Westfield Albany 
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购买任意在线护肤产品即可享受
JOYCE BLOK ENHANCED CARE SUPER SERUM

免费
RARESKIN
⾯部护理
节省$160

这个冬天提升您的光彩，给您的肌肤⼀个应有的提升！
这个套餐包括： 
x1 七彩动光护理 (LED适⽤于所有⽪肤状况) $150
x1 光彩⻜针 $550
x1 医学换肤 $125 
x1 Cinderella 抗氧化VC⾯部护理 $185
x1 ⽣物微电⾯部提升 (⾯部) $195

原价$1254
现在$599 

独家在线优惠

8折优惠



原价$1419
现在$650 购买一次双下巴反精致下颚线护理，

即可获得免费的高级颈部紧致提升护理。

皮肤重置套餐，针对问题性肌肤、
抗衰老和整体肌肤焕颜

本月特惠

绅士们 ...
从对抗顽固的痘痘到减少衰⽼迹象，我们精⼼打造的护理⽅案带来令⼈瞩⽬的效果。通过我们独家
的灰姑娘促销套餐之⼀，告别粗糙、多余油脂和暗淡，迎接这个冬天更加光滑、更年轻的肌肤！

通过Delicate Joul Contouring紧致⽪肤护理，精确塑造您的⾯部特征，并免
费获得⼀次⾼级颈部提拉护理。Accent Prime是⼀种⾮侵⼊性治疗，快速且
⽆痛，可以刺激胶原蛋⽩，帮助恢复⽪肤弹性和紧致度。

这个套餐包括： 
x1 Accent Prime下半脸护理（紧致双下巴和塑造下颚轮廓）
x1 ⾼级颈部紧致提升护理

原价$1699
现在$999

在寒冷的冬季来临之前，您的绚丽肌肤的终极解决⽅案！Frax激光
治疗针对顽固的瑕疵，通过减少细纹和皱纹促进⽪肤更新。⽪肤细
胞修复疗法滋养并焕发您整体肌肤的健康，让您散发⻘春光彩。
这个套餐包括： 
x1 Frax激光治疗 
x1 ⽪肤细胞修复治疗  

原价$249
现在$199

注意绅士们！这个冬天稍微放纵一下吧！
注意绅⼠们！这个冬天是时候好好犒劳⾃⼰了……介绍我们为您量⾝
定制的独家奢华套餐。通过我们的终极芳⾹疗法全⾝按摩，您将放松
⾝⼼，确保压⼒和紧张感消失得⽆影⽆踪。接下来，⽤我们的Energy
Express⾯部护理焕发您的肌肤，让您的肤⾊恢复活⼒。
这个套餐包括： 
X1 终极芳⾹疗法全⾝按摩 
x1 Energy express⾯部护理 

购买任何套餐即可获得任意ACCENT PRIME、⽔光针、
⽪秒激光或DERMA PEN治疗的50%折扣。

买⼆
送⼀

买二送一激光/IPL脱毛
购买两次激光/IPL脱⽑疗程，即可免费获得另外⼀次！通过这⼀绝佳
优惠，告别不受欢迎的⽑发，迎接丝般柔滑的肌肤！
在Sylvia Park和Albany⻔店提供。


